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Protokół nr 190/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 12 października 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

2. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

3. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

   

Nieobecni:  

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu,  

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu.   

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,     

         Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 
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5. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

6. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

7. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

8. Pan Wojciech Panek   - inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

9. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu  

            Dróg w Wieluniu (PZD) 

10. Pan Maciej Bryś   - naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

11. Pani Arleta Dobkowska  - naczelnik Wydziału Architektury  

        i Budownictwa w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

12. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXXVII, CLXXXVIII i CLXXXIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 



3 
 

 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

6. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Czarnożyły  

w sprawie przekazania do użytkowania przez Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy w Gromadzicach pomieszczeń o pow. 95,39m2, zlokalizowanych  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 45/2 o pow. 0,5615 ha, położonej 

w obrębie Gromadzice, gmina Czarnożyły. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu małej sali gimnastycznej w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej ze Stowarzyszeniem WKS 

- Wieluń z przeznaczeniem na potrzeby organizacji meczów II Ligii Mężczyzn 

Polskiego Związku Piłki Siatkowej, rozgrywanych na hali sportowej WOSiR  

w sezonie rozgrywkowym 2023/2024, na okres od dnia 1.11.2023 r. do dnia 

30.03.2024 r..  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, napojami zimnymi  

oraz słodyczami.  

9. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 

2022/2023 – temat sesyjny. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nie bądź ofiarą! Warsztaty z samoobrony, będącego 

przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nieodkryty Powiat Wieluński, będącego przedmiotem oferty 

złożonej przez Fundację Fucco. 
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

14. Zaakceptowanie postanowień porozumienia Nr WPIŚ/P-PRZ/29/2023 pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim a Miastem Łódź w sprawie przyjęcia dziecka  

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie  

w rodzinnej pieczy zastępczej na terenie miasta Łodzi.  

15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2023 r.  

16. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie dofinansowania robót budowlanych w ramach 

zadania pn. „Rozbudowa parteru budynku szpitala o Modułową Pracownię 

Rezonansu Magnetycznego”. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia „Programu 

naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na lata 2023-2025”.  
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Skomlin w celu realizacji przez 

powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji.  

21. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2022 r.  

do 30 września 2023 r.  

22. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie uwzględnienia  

w dokumentacji projektowej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 4517E  

w miejscowości Grębień, doprojektowania ścieżki rowerowej od skrzyżowania  

w Józefowie do drogi krajowej nr 45 na odcinku ok. 660m.  

23. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Damiana 

Pęcherza w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na rok 2024  

na wykonanie nakładki na drodze powiatowej na odcinku Bieniec-Łaszew.  

24. Rozpatrzenie porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała - kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 

25. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej – drogi powiatowej nr 4538E (uzupełnienie wykazu)  

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.09.2023 r. 
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26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego przy czynnościach 

wznowienia, ustalania, wyznaczania punktów granicznych dotyczących działek, 

znajdujących się w zasobie nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – w trwałym 

zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2024 r. – temat sesyjny.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

przy ulicach Wojska Polskiego, Sieradzkiej, Krótkiej, Sadowej, Powstańców 

Wielkopolskich, Granicznej i Gaszyńskiej.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Głowackiego, Sieradzką, Wodną i Zamenhofa.  

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Warszawską, Kochelskiego, Krakowskie Przedmieście  

i terenami PKP.  

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Widoradz i części obrębu Olewin.  

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych 

w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Mokrsko, części obrębu Ożarów, części 

obrębu Krzyworzeka. 

33.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych 

w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Chotów, części obrębu Ożarów.  
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34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Osjaków.  

35. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.   

36. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

37. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

38. Sprawy bieżące. 

39. Wolne wnioski.  

40. Zamknięcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CXC posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.  

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 3 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą. 

Nieobecny Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu,  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są uwagi.  

Nikt nie zgłosił uwag. Stwierdził, że Zarząd będzie obradował zgodnie  

z proponowanym porządkiem obrad.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje zgodnie z proponowanym porządkiem 

obrad.  

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXXXVII, CLXXXVIII i CLXXXIX posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. 

5. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

6. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Czarnożyły  

w sprawie przekazania do użytkowania przez Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy w Gromadzicach pomieszczeń o pow. 95,39m2, zlokalizowanych  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 45/2 o pow. 0,5615 ha, położonej 

w obrębie Gromadzice, gmina Czarnożyły. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu małej sali gimnastycznej w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu - dot. wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej ze Stowarzyszeniem WKS 

- Wieluń z przeznaczeniem na potrzeby organizacji meczów II Ligii Mężczyzn 

Polskiego Związku Piłki Siatkowej, rozgrywanych na hali sportowej WOSiR  

w sezonie rozgrywkowym 2023/2024, na okres od dnia 1.11.2023 r. do dnia 

30.03.2024 r..  
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, napojami zimnymi  

oraz słodyczami.  

9. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 

2022/2023 – temat sesyjny. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nie bądź ofiarą! Warsztaty z samoobrony, będącego 

przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nieodkryty Powiat Wieluński, będącego przedmiotem oferty 

złożonej przez Fundację Fucco. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

14. Zaakceptowanie postanowień porozumienia Nr WPIŚ/P-PRZ/29/2023 pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim a Miastem Łódź w sprawie przyjęcia dziecka  

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie  

w rodzinnej pieczy zastępczej na terenie miasta Łodzi.  
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15. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2023 r.  

16. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie dofinansowania robót budowlanych w ramach 

zadania pn. „Rozbudowa parteru budynku szpitala o Modułową Pracownię 

Rezonansu Magnetycznego”. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia „Programu 

naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na lata 2023-2025”.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Skomlin w celu realizacji przez 

powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji.  

21. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2022 r.  

do 30 września 2023 r.  

22. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie uwzględnienia  

w dokumentacji projektowej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 4517E  

w miejscowości Grębień, doprojektowania ścieżki rowerowej od skrzyżowania  

w Józefowie do drogi krajowej nr 45 na odcinku ok. 660m.  
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23. Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Damiana 

Pęcherza w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na rok 2024  

na wykonanie nakładki na drodze powiatowej na odcinku Bieniec-Łaszew.  

24. Rozpatrzenie porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała - kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 

25. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej – drogi powiatowej nr 4538E (uzupełnienie wykazu)  

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.09.2023 r. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego przy czynnościach 

wznowienia, ustalania, wyznaczania punktów granicznych dotyczących działek, 

znajdujących się w zasobie nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – w trwałym 

zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2024 r. – temat sesyjny.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych 

przy ulicach Wojska Polskiego, Sieradzkiej, Krótkiej, Sadowej, Powstańców 

Wielkopolskich, Granicznej i Gaszyńskiej.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Głowackiego, Sieradzką, Wodną i Zamenhofa.  

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Warszawską, Kochelskiego, Krakowskie Przedmieście  

i terenami PKP.  
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31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych  

w obrębie Widoradz i części obrębu Olewin.  

32. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych 

w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Mokrsko, części obrębu Ożarów, części 

obrębu Krzyworzeka. 

33.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych 

w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Chotów, części obrębu Ożarów.  

34. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Osjaków.  

35. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.   

36. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.   

37. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

38. Sprawy bieżące. 

39. Wolne wnioski.  

40. Zamknięcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXXXVII, CLXXXVIII i CLXXXIX posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jakieś uwagi 

do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CLXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CLXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma jakieś 

uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak).     

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Wójta Gminy Czarnożyły  

w sprawie przekazania do użytkowania przez Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy w Gromadzicach pomieszczeń o pow. 95,39m2, zlokalizowanych  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 45/2 o pow. 0,5615 ha, 

położonej w obrębie Gromadzice, gmina Czarnożyły. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Justynę 

Kałuziak – zastępcę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami. Zapytał, czy pani naczelnik chciałaby coś dodać. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jeżeli są jakieś 

wątpliwości to może wyjaśnić.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś wątpliwości. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” przyjęciem projektu pisma do Wójta Gminy Czarnożyły. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma skierowanego do Wójta Gminy Czarnożyły w sprawie przekazania  

do użytkowania przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach 

pomieszczeń o pow. 95,39m2, zlokalizowanych na nieruchomości oznaczonej 

numerem działki 45/2 o pow. 0,5615 ha, położonej w obrębie Gromadzice, gmina 

Czarnożyły (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler,  
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Pan Henryk Wojcieszak).         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy najmu małej sali gimnastycznej w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu - dot. wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej  

ze Stowarzyszeniem WKS - Wieluń z przeznaczeniem na potrzeby organizacji 

meczów II Ligii Mężczyzn Polskiego Związku Piłki Siatkowej, rozgrywanych  

na hali sportowej WOSiR w sezonie rozgrywkowym 2023/2024, na okres  

od dnia 1.11.2023 r. do dnia 30.03.2024 r.. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani 

naczelnik. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że sprawa dotyczy zawarcia 

kolejnej umowy najmu sali gimnastycznej ze Stowarzyszeniem WKS - Wieluń  

z przeznaczeniem na potrzeby organizacji meczów II Ligii Mężczyzn Polskiego 

Związku Piłki Siatkowej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan skarbnik 

ma jakieś uwagi do umowy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie,  

w poprzednim punkcie chciał zapytać, czy będziemy ponosić jakieś koszty,  

jeśli chodzi o gminę Czarnożyły, czy będą nas obciążać. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że to miałaby być forma 

bezpłatnego użyczenia. Dodała, że koszty mediów i tak ponosimy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że dobrze.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1320/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu małej sali 

gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1320/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę części 

zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol na parterze budynku) 

położonej w Wieluniu przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, napojami zimnymi  

oraz słodyczami. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest mała 

poprawka do tego materiału. Udzielił głosu pani naczelnik. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak, na uwagę pana 

skarbnika zostało to zmienione, wykluczyli to orzekanie o rozstrzyganiu, o kwestii 

czynszu na rzecz gminy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że miał lekką 

wątpliwość.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że ta nieruchomość jest 

przedmiotem współwłasności, więc jakby musimy pogodzić nasze interesy,  

ale my jesteśmy gospodarzem większej części, dlatego prowadzimy tę procedurę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1321/23 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę  

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1321/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok 

szkolny 2022/2023 – temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie zapraszał 

dyrektorów, bo szkoda ich czasu, niech pracują. Zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji i przekazaniem  

na Komisję i na sesję Rady Powiatu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2022/2023  

i przekazał na Komisję Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu  

oraz na sesję Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak).      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nie bądź ofiarą! Warsztaty z samoobrony, będącego 

przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Małgorzatę 

Zygmunt – zastępcę naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. 

Zapytał, czy pani naczelnik chciałaby coś dodać do przedstawionego materiału,  

czy wprowadzić w temat na jakim etapie jesteśmy i co teraz z tym się zadzieje? 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji przekazała, że tak jak jakiś czas temu, tak samo teraz Fundacja 

Fucco złożyła kolejne dwie oferty organizacji zadania publicznego w trybie 

uproszczonym, czyli w trybie z pominięciem otwartego konkursu ofert. Stwierdziła,  

że w związku z tym, że jest to Fundacja, z którą nie mamy żadnych doświadczeń 

współpracy, oprócz tego środki, które zostały zaplanowane na realizację programu  

współpracy zostały już rozdysponowane. Nadmieniła, że po konsultacji z panem 

skarbnikiem może powiedzieć, że brak jest środków na realizację dodatkowych 

zadań w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi w tym roku,  



19 
 

tak więc proponuje się nie dofinansowanie tego zadania i uznanie za niecelową jedną 

i drugą ofertę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie - dot. uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego pn. Nie bądź ofiarą! Warsztaty z samoobrony. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1322/23 w sprawie uznania niecelowości realizacji zadania publicznego  

– dot. uznania niecelowości realizacji zadania publicznego pn. Nie bądź ofiarą! 

Warsztaty z samoobrony, będącego przedmiotem oferty złożonej przez Fundację 

Fucco (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1322/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uznania niecelowości 

realizacji zadania publicznego – dot. uznania niecelowości realizacji zadania 

publicznego pn. Nieodkryty Powiat Wieluński, będącego przedmiotem oferty 

złożonej przez Fundację Fucco. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tutaj sytuacja 

jest podobna, jak w poprzednim punkcie. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie - dot. uznania niecelowości realizacji zadania publicznego 

pn. Nieodkryty Powiat Wieluński. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1323/23 w sprawie uznania niecelowości realizacji zadania publicznego  
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– dot. uznania niecelowości realizacji zadania publicznego pn. Nieodkryty Powiat 

Wieluński, będącego przedmiotem oferty złożonej przez Fundację Fucco (głosowało 

3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1323/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że myśli,  

że jest to bardzo zbieżny program do tego, co było w latach poprzednich. Zaznaczył, 

że dobrze, że te kwoty są zapisane w sposób otwarty, więc nie będą musieli w tym 

roku - Zarząd za zgodą pana skarbnika, decydować czy zwiększyć jakieś kwoty,  

to nie będzie potrzeby już zmiany programu, konsultacji i całej tej procedury. Zapytał, 

czy pani naczelnik chciałaby jeszcze coś dodać. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak jak pan starosta powiedział, ten program 

jest prawie tożsamy z programami z lat poprzednich, po konsultacji z panem 

skarbnikiem zostały wprowadzone kwoty na poziomie ubiegłorocznym. Dodała,  

że wydaje jej się, że współpraca jest bardzo efektywna i myśli, że w tym kierunku 

będą zdążać. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak,  

na pewno jest duża wartość tych programów, które zostały uruchomione i tych 

projektów realizowanych przez organizacje pozarządowe. Dodał, że myśli, że to jest 
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słuszna droga. Zapytał, czy ktoś ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1324/23 w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2024 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie” oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1324/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r.  

na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Patrycję 

Świtalską – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych oraz panią Beatę 

Korczewską - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby coś dodać do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

podziału środków PFRON. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu poinformowała, że są to środki, które przyszły dodatkowo, 
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głównie na WTZ (Warsztat Terapii Zajęciowej) i rozliczenie, kwota 1500 zł została  

z rozliczenia umów na bariery, na niektórych umowach zostały końcówki środków  

i dlatego z tych barier chcą przeznaczyć na przedmioty ortopedyczne, na WTZ-y  

i na konkursie zostało 10 tys. zł, więc to też chcieli przesunąć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli  

to przesunęliśmy na sprzęt rehabilitacyjny. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy ten punkt pierwszy 

zwiększył się, tj. dofinansowanie kosztów działania Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

wysokości 884 880 zł. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie, to 884 880 zł to jest teraz ten plan  

po zmianach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że on już był. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu wyjaśniła, że w lipcu przyszło pismo. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy to już 

zmienialiśmy. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że już jest  

w budżecie. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu dodała, że teraz musi być podzielone. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w porządku,  

bo w budżecie udział własny mamy na prawidłowym poziomie już teraz. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1325/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2023 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1325/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Zaakceptowanie postanowień porozumienia Nr WPIŚ/P-PRZ/29/2023  

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Miastem Łódź w sprawie przyjęcia dziecka 

oraz warunków jego pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę  

i wychowanie w rodzinnej pieczy zastępczej na terenie miasta Łodzi. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że to jest dziecko pochodzące z terenu powiatu 

wieluńskiego, umieszczone w rodzinie zastępczej na terenie miasta Łódź. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” zaakceptowaniem postanowień przedmiotowego porozumienia. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia Nr WPIŚ/P-PRZ/29/2023 pomiędzy Powiatem 

Wieluńskim a Miastem Łódź w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu 

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinnej pieczy zastępczej  

na terenie miasta Łodzi (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Annę Freus  

- dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać do tego punktu. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że myśli, że tutaj wszystko widać, tak jak się 

spodziewali akurat w tym okresie było podwyższenie procedur z naliczeniem  

od początku roku, w związku z tym poziom zobowiązań wymagalnych nie o tyle,  

ile by chcieli, ale udało się obniżyć. Warte zwrócenia uwagi jest też to, że poziom 

pożyczki z BFF w tym okresie porównywalnie się zmniejszył, ale nadal  

te zobowiązania wymagalne są na wysokim poziomie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o rozmowy z PKO. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że z PKO w zasadzie na razie rozmów  

nie ma, przyjechał pan dyrektor i ich opiekun i stwierdzili, że na ten moment nie mogą 

podtrzymać oferty, w ostatnim kwartale roku wezmą kolejne sprawozdania  
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od powiatu i od szpitala, i postarają się wtedy złożyć ofertę kredytową. Dodała,  

że miała również spotkanie z ich opiekunem z BGK, więc też oczekują na jakąś 

ofertę z ich strony, ale też póki co jej nie ma.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał 

się z przedmiotową informacją.  

 

 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 25.09.2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie dofinansowania robót budowlanych  

w ramach zadania pn. „Rozbudowa parteru budynku szpitala o Modułową 

Pracownię Rezonansu Magnetycznego”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor 

Freus. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tutaj jest prośba, którą tak naprawdę 

ponawiają, chodzi o koszty związane z inwestycją, akurat z rezonansem 

magnetycznym, częściowo finansują je z pożyczki z powiatu, ale jest kwota blisko 

200 tys. zł, którą szpital musiałby pokryć ze środków własnych. Zaznaczyła, że jest  

to dla nich problematyczne, ponieważ jest to jednoznaczne w danym momencie  

z powiększeniem się zobowiązań wymagalnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, o co pani dyrektor prosi 

- o dotację, o dofinansowanie i jaką kwotę konkretnie. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wyjaśniła, że to jest faktura niespłacona, o 195 741,19 zł, 

tyle jest środków niepokrytych. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że ta kwota pożyczki, która nie jest do tej pory wykorzystana. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu wtrąciła, że ona też pokryje fakturę, oczywiście. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy tę kwotę  

195 tys. zł, czy resztę. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie, tak jak tutaj jest napisane, że biorąc 

pod uwagę już pożyczkę, pozostaje do pokrycia kwota 195 741 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że 200 tys. zł.  

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to musiałaby być 

jakaś dotacja dla szpitala w kwocie 200 tys. zł. Dodał, że patrzył na umowę pożyczki 

460 tys. zł, spłata tej pożyczki jest do 15. grudnia 2023 r. Co w tym momencie,  

bo tę pożyczkę szpital musi spłacić. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że będą wnioskować do Państwa z prośbą  

o umorzenie tej pożyczki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 

pozostawienie sprawy w toku do przeanalizowania przez pana skarbnika. Zapytał, 

czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wszystko psuje 

sprawa PKO, który jego zdaniem niepoważnie ich potraktował. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, tym bardziej, że samo PKO wyszło  

z pierwszą ofertą, wszelkie informacje od nich dostali i do ostatniej chwili miała 

informacje, że uzyskają raczej na pewno decyzję pozytywną. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że jest zgoda  

na pozostawienie sprawy w toku, będzie to dalej analizowane i na którymś  

z kolejnych posiedzeń zostanie podjęta ostateczna decyzja. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie dofinansowania robót budowlanych w ramach 

zadania pn. „Rozbudowa parteru budynku szpitala o Modułową Pracownię 

Rezonansu Magnetycznego” w toku, celem przeanalizowania przez Skarbnika 

Powiatu. Decyzja w przedmiotowej sprawie zostanie podjęta na jednym  

z najbliższych posiedzeń Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani dyrektor. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że zmiany dotyczą rozwinięcia o dwa gabinety 

diagnostyczno-zabiegowe Poradni Chirurgii Onkologicznej i Poradni Leczenia Bólu. 

Nadmieniła, że zmiana lokalizacji dała im taką możliwość na stworzenie tutaj 

gabinetów zabiegowych, z kolei gabinety zabiegowe otwierają drogę do realizowania 

wyżej wycenianych procedur w ramach tych poradni. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

ma pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1326/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler,  

Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1326/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia „Programu 

naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na lata 2023-2025”. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pani dyrektor 

była zobligowana ze względu na wynik finansowy przygotować Program Naprawczy. 

Poprosił panią dyrektor o skrótowe omówienie założeń Programu. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że jeżeli chodzi o Program Naprawczy,  

to wyszli z założenia, że należy każdą komórkę przeanalizować. Stwierdziła,  

że myśli, że taka analiza już na tym etapie również dostarczyła im wielu cennych 

informacji. Powiedziała, że w zasadzie, jeżeli chodzi o poziom rozliczenia,  

bo mierzą się z nowym rachunkiem kosztów, są już na etapie końcowym, jedynie 

rozliczenie procedur na bloku, ale oczywiście są to kosztochłonne procedury, 

pozostały do szczegółowego rozliczenia, dlatego jak analizuje oddziały zabiegowe, 

jest oczywiście informacja w Programie Naprawczym, że koszty bloku wymagają 

jeszcze rozrzucenia, co oznacza, że pokazała jakie koszty były poprzednio i jakie  

w kolejnych trzech okresach, po to, żeby zachować porównywalność danych. 

Powiedziała, że z tej analizy wynika w zasadzie to, o czym cały czas rozmawiają,  

że podwyżki z zeszłego roku bardzo istotnie wzrosły, proporcja kosztów 

wynagrodzeń usług medycznych, typowo kontrakty do poziomu przychodów. 
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Stwierdziła, że trzeba mieć na uwadze, że okres sprawozdawczy, który obejmują,  

to jest koniec czerwca 2023 r., to jeszcze jest ten okres, który był dla nich trudny, 

dlatego, że od 1. lipca 2022 r. przez cały rok tutaj było niedofinansowanie tych 

procedur. Sytuacja nieco poprawiła się od 1 lipca. 2023 r., a tego okresu tutaj nie 

mają wziętego, ale to znaczy, że jeżeli wzięliby okresy późniejsze, sytuacja 

przedstawiałaby się lepiej. Zaznaczyła, że analiza pod kątem każdego oddziału 

osobno jest zawsze przydatna, spotykają się z ordynatorami, rozmawiają na temat 

sytuacji, liczby przyjmowanych pacjentów, sposobów rozliczania. Podkreśliła,  

że to jest to, co muszą forsować, sprawdzać i pilnować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie są konkretne 

działania, żeby naprawić sytuację. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że na pewno to, co robią np. w przypadku, 

rehabilitacji, gdzie korzystają z programów zewnętrznych, w tym momencie również 

złożyli wniosek o środki na poziomie 600 tys. zł i ma nadzieję, że je uzyskają. 

Zaznaczyła, że chodzi o możliwość wykonywania dodatkowych procedur, która  

się przed nimi otworzy i zwiększenia przychodów dlatego, że w tym momencie  

w szpitalu jest tak, że jeśli chodzi o poziom kosztów wynagrodzeń i kosztów 

wynagrodzeń kontraktowych, to jest ograniczona możliwość ich pilnowania, analizują 

rynek. Podkreśliła, że rozsypanie się zespołu spowodowałoby utratę w ogóle 

możliwości generacji jakichkolwiek przychodów, więc jeżeli chodzi o koszty,  

to analiza i minimalizacja kosztów tam, gdzie się da, przykładowo koszty energii 

elektrycznej. Powiedziała, że jest na świeżo po spotkaniu, przygotowują się  

do postępowania przetargowego, jeżeli chodzi o energię elektryczną i na pewno 

będą korzystać z możliwości rynkowej, czyli zakupu bezpośredniego z rynku,  

a nie przez kolejnych pośredników i cenę uśrednioną, gdzie te ryzyka są wliczone. 

Nadmieniła, że robili tak od jakiegoś czasu, w zasadzie od roku i uzyskali na tym 

dużą korzyść, więc chcą kontynuować te działania. Jeżeli chodzi o postępowanie 

przetargowe, to będzie to takie nowatorskie podejście, ale mają je sprawdzone przez 

ten rok, naprawdę dużą oszczędność uzyskali, rzędu nawet 50 tys. zł miesięcznie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, żeby pamiętać, 

żeby w tej umowie była możliwość ewentualnego podłączenia fotowoltaiki,  

bo na pewno będą programy z tym związane i myśli, że ten kierunek prędzej,  

czy później będą musieli podjąć i żeby umowa nas w tym nie blokowała. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że tak, również w Programie Naprawczym 

zaznaczają to rzeczywiście, jeżeli chodzi o wymienne źródła ciepła i energii 

elektrycznej, zdecydowanie muszą zwracać uwagę na programy i jeżeli będzie taka 

okazja, to koniecznie z nich korzystać, bo to są ogromne koszty. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy przegląd 

kaloryferów, instalacji, termostatów przed sezonem grzewczym został wykonany. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to sprawdzi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba  

to sprawdzić, ale warto zadbać o to, żeby nie były odkręcone cały czas kaloryfery  

i otwarte okna. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że zdecydowanie, takie działanie jak 

najbardziej, jedynie ma na myśli to, że już włączyli ogrzewanie, bo nie było innego 

wyjścia, ale nie ma jeszcze raportowania, czy gdzieś nie doszło do zapowietrzenia, 

itd. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w tym planie  

na stronie 85 znajduje się tabela z projektami działań naprawczych, rok 2023 się 

kończy się, teraz będzie 2024 r. i 2025 r.. Powiedział, że rozumie, że w tej tabeli  

są podane kwoty, które szpital zamierza zaoszczędzić, czy wygospodarować. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak, to zależy z jakiej jest pozycji,  

bo mają podzielone na maksymalizację przychodów, optymalizację kosztów, 

jakościowe, gdzie nie pojawiają się i inwestycyjne, gdzie pojawiają się koszty 

inwestycji, z tym, że jeżeli chodzi o inwestycje, to dużo będzie zapatrywań na środki 

zewnętrzne. Dodała, że jeżeli chodzi o maksymalizację przychodów, to naprawdę 

jest to bardzo ostrożne planowanie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że w 2024 r.  

jest zwiększenie nadzoru i kontroli nad gospodarką odpadami, segregacja odpadów. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 



31 
 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, skąd się wzięła kwota  

8 tys. zł, na czym te działania będą polegały. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że w optymalizacji kosztów jest  

to na pewno. Poinformowała, że liczą oczywiście na spadek kosztów, bo jeżeli chodzi  

o optymalizację kosztów, generalnie segregację wprowadzili. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kiedy. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że na początku roku została wprowadzona 

segregacja, z tym, że cały szkopuł w tym, żeby po prostu zwiększyć nadzór,  

już generalnie role zostały podzielone jakiś czas temu w zakładzie, niemniej jednak 

nadal widzą pewne możliwości poprawy, np. po pandemii czerwone worki  

z odpadami medycznymi, bo u nich to jest największa pula kosztów, jeżeli w odpady 

medyczne idą elementy, które w odpady medyczne nie musiałyby pójść i krok, który 

wykonali, to np. bardzo duża jest zużywalność kroplówek, w związku z powyższym  

ta część, która rzeczywiście ma kontakt z ciałem człowieka, czyli strzykawka i część 

wenflonu ma być odcinana i to stanowi odpad medyczny, a nie cała kroplówka. 

Dodała, że myśli, że na tym na pewno będą duże oszczędności. Stwierdziła,  

że to są bardzo skromnie planowane koszty, ale działania są wypisane te, które 

rzeczywiście mogą spowodować optymalizację kosztów, chociażby układanie 

kartonów i ich wywożenie, nie oczekiwanie na odbiór. Tutaj też są pewne działania, 

które mogą jak najbardziej zrobić, a odpadów, kartonów po lekach w aptece mają 

całe mnóstwo, więc te kwoty akurat bardzo skromnie zostały policzone. Dlatego,  

że część z tych działań związanych z maksymalizacją przychodów łączy się również 

ze zwiększeniem kosztów, dlatego to miarkowała, bo np. jeżeli chodzi o rezonans 

magnetyczny to ma nadzieję, że uzyskają przychody znacznie wyższe, bo kontrakt 

na ten rok dostali w wysokości 700 tys. zł, ale wiadomo, że dojdzie również  

do wzrostu kosztów, więc po prostu starała się ważyć na tyle, żeby jakąś realność  

w tym znaleźć, że rzeczywiście będą to działania, które mogą zoptymalizować koszt, 

rzeczywiście obniżyć realnie, zmaksymalizować przychód faktycznie, czyli coś mimo 

wzrostu kosztów zostanie jeszcze dla zakładu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jeszcze 

kontynuując z tą tabelką, gdzie jest podsumowanie razem, to jest 463 tys. zł. 

Powiedział, że rozumie, że jest to kwota, którą planuje się wygospodarować,  
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a poniżej jest kwota 2 163 000 zł. Zapytał, czy mogłaby pani dyrektor wytłumaczyć 

jak to należy odczytać. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że to jest suma tych dwóch pozycji,  

dlatego że jeżeli robią zmniejszenie kosztów, to oczywiście traktuje je in minus,  

a jeżeli maksymalizację przychodu, to plus. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kwota 463 tys. zł  

to jest kwota, którą planuje pani dyrektor zaoszczędzić. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że plus 1 700 000 zł z początku tabeli,  

bo tabela składa się z pozycji, na początku jest maksymalizacja przychodów. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jesteśmy w tabeli 

numer 6, projekty i działania naprawcze, tak. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tak i pod 6 jest 1 700 000 zł, jako 

maksymalizacja. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podziękował za wyjaśnienia.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani kierownik 

Patrycji Świtalskiej. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały Rady Powiatu zawarła 

paragraf 2, że zobowiązuje się dyrektora SP ZOZ do składania półrocznych 

sprawozdań z realizacji Programu Naprawczego w terminie do 15. dnia drugiego 

miesiąca po upływie półrocza. Dodała, że kiedyś było do 5., natomiast wie, że był 

problem z wyrobieniem się. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że było potem zwiększane do 15. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych powiedziała, że do 15. właśnie było zwiększone, dlatego taki zapis 

zostawiła. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy przedkładamy 

Radzie te sprawozdania. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że jak one będą ujęte, to na pewno to musi być 



33 
 

Zaznaczyła, że absolutnie nie wynika to z przepisów ogólnie obowiązujących  

tylko rzeczywiście radni wtedy tego wymagali.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to po prostu 

w kolejnym miesiącu pójdzie na sesję, bo jak do 15. przedłożymy.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, zostanie to dane w kolejnym i w planie pracy 

też będzie to zawarte. 

Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu podkreśliła, że jeżeli mamy zachować półroczność  

i ten ostatni miesiąc, to musimy zrobić rzeczywiście do 15, dlatego że kontrakty  

za dany miesiąc płacą do 5. następnego.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1327/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zatwierdzenia „Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na lata 2023-2025” (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1327/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował członków 

Zarządu, że szpital dostanie karetkę z programu wymiany karetek, został złożony taki 

wniosek, kwota 600 tys. zł. Przekazał, że otrzymał wczoraj po południu też 

informację, że pan premier podpisał zgodę na nasz wniosek z rezerwy ogólnej 

budżetu państwa na 1 592 000 zł, na wsparcie SP ZOZ poprzez modernizację 

istniejącej infrastruktury szpitala oraz zakup niezbędnego sprzętu medycznego. 

Poprosił panią dyrektor, żeby zadziałać już w tym temacie, bo to są środki, które 

muszą być wydane w tym roku i pana skarbnika również prosi, żeby wprowadzić też 

autopoprawką na sesję. Dodał, że przekaże wszystkie szczegółowe informacje. 
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Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu przekazała, że również wczoraj uzyskała informację,  

że najprawdopodobniej jutro, ale jeszcze to sprawdzi, mogą odebrać karetkę, która 

była zakupiona, więc fizycznie się pojawi. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie 3 osobowym. 

Nieobecni Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu oraz Pan Henryk 

Wojcieszak – członek Zarządu.  

 

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Skomlin w celu realizacji przez 

powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego  

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczeniu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani kierownik 

Patrycji Świtalskiej. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

ma pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1328/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia  

z Gminą Skomlin w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej  

i świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1328/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego  

w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadań  

z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 roku  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani Patrycji 

Świtalskiej. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy coś jest 

zmienione.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wyjaśniła, że jest zmieniona kwota, która jest wyższa. Dodała,  

że wyszło rozporządzenie Ministra Sprawiedliwości w sprawie wysokości kwoty 

bazowej. Zaznaczyła, że zawarła informację w tym projekcie o Urzędzie Gminy  

w Skomlinie. Nadmieniła, że jak będzie ogłaszany konkurs to będzie  
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już po konsultacjach, ale też już będzie podjęta uchwała, czyli to porozumienie  

z Gminą Skomlin na prowadzenie tego punktu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

ma pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1329/23 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

realizacji zadań zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w 2024 

roku oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1329/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 21 

Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2022 r.  

do 30 września 2023 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Wojciecha 

Panka – inspektora w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa. Zapytał,  

czy chciałby coś dodać do przygotowanej informacji.      

 Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że czeka na pytania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zwrócił się do pana Panka  

ze słowami, że rozumie, że jako komórka starostwa mają wszystkie plany, o których 
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jest napisane, które zostały zaktualizowane. Zapytał, kto jeszcze ma dostęp  

do tych planów w razie jakichś sytuacji. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że pan starosta i pan wicestarosta. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czyli w sumie 5 osób. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że 6, bo jeszcze pani sekretarz. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że po prostu się nad 

tym zastanawiał, bo w razie jakiejś trudnej sytuacji.  

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa wtrącił, że nie on ustalał przepisy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy takie są przepisy. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy dostęp do tych 

informacji jest tajny. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że te dokumenty, które są, są dokumentami 

jawnymi, do dokumentów tajnych ma dostęp tylko pani sekretarz, pan wicestarosta, 

starosta, on i pani Fajga, czyli 5 osób. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tylko tak głośno 

myśli, oczywiście nie chciałby, żeby taka sytuacja miała miejsce. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa powiedział, że nie ma takiej możliwości po prostu,  

bo są tzw. zastępstwa, jeden drugiego zastępuje. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie, tylko 

chciał dokończyć myśl, że w razie trudnej sytuacji te plany są, ale może nie być  

do nich dostępu. 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś  

ma jeszcze jakieś pytania w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd 

przyjął informację.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację o funkcjonowaniu i działaniach 

Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie  

od 1 października 2022 r. do 30 września 2023 r.   

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie uwzględnienia  

w dokumentacji projektowej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 4517E  

w miejscowości Grębień, doprojektowania ścieżki rowerowej od skrzyżowania  

w Józefowie do drogi krajowej nr 45 na odcinku ok. 660m. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Bartłomieja 

Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana Macieja 

Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Udzielił głosu panu 

kierownikowi Pankowi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to my 

jesteśmy zamawiającym, tak? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dokładnie, jesteśmy zamawiającym. Dodał, że podobno wójt 

rozmawiał ze starostą, ale nie był tego świadkiem. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że był przy tej rozmowie 

tylko że kwota wykupu działek była 10 razy mniejsza przy tej rozmowie.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że nie wie, skąd koszt wykupu działek znał wójt, on wziął to z Wydziału 

Geodezji. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 800 razy 50,  

to ile mamy. 
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Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że 40 tys. zł plus 9 tys. zł podział, to już jest 50 tys. zł, na pół to jest  

25 tys. zł. Dodał, że nie wie, czy nie będzie chciał też za to jakichś pieniędzy 

wykonawca projektu, bo to trochę zmienia przedmiot zamówienia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to też 

kwestia zamówień publicznych. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że teoretycznie wykonawca projektu jest już po terminie, powinien projekt 

wykonać do 30. września. Dodał, że wie tylko z informacji, że wysłał pismo z prośbą 

o przedłużenie, powołując się właśnie na te ustalenia wójta. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że byłby za tym, 

żeby pan wójt był na jakimś Zarządzie. Zaproponował, że może pan wójt by sam 

wykupił te działki, dał nam dotację. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby 

przygotować takie pismo, sprawa w toku i proponujemy wójtowi wykup działek. 

Zapytał, czy ktoś ma inne propozycje w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zwrócił się  

do pana naczelnika i kierownika, aby przygotowali pismo.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o wystąpieniu z pismem do Wójta 

Gminy Pątnów z propozycją wykupu przez Gminę Pątnów działek o łącznej 

powierzchni ok. 809m2 w związku z tym, że doprojektowanie ścieżki rowerowej wiąże 

się z koniecznością ich wykupu – sprawa w toku. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 23 

Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Damiana Pęcherza w sprawie zabezpieczenia środków  

finansowych na rok 2024 na wykonanie nakładki na drodze powiatowej  

na odcinku Bieniec-Łaszew. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to by się 

nadawało, żeby to złożyć do Urzędu Marszałkowskiego. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że do gruntów rolnych, dokładnie, albo ewentualnie miał też taki 

pomysł, czy nie moglibyśmy tego zrealizować przy realizacji przebudowy drogi  

w miejscowości Popowice. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował 

pozostawienie sprawy w toku. Powiedział, że zastanowimy się jak to zrobić. Zapytał, 

czy ktoś ma inną propozycję. Nikt się nie zgłosił. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Rozpatrzenie wniosku radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Damiana 

Pęcherza w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na rok 2024  

na wykonanie nakładki na drodze powiatowej na odcinku Bieniec-Łaszew” w toku. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 24 

Rozpatrzenie porozumienia o współpracy pomiędzy Zarządem Powiatu  

w Wieluniu a Wójtem Gminy Biała - kontynuacja sprawy z CLXXXVII 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o przygotowanie na następne posiedzenie Zarządu naszej propozycji porozumienia, 

wprowadzającej zmiany i wtedy Zarząd, jeśli będzie chciał, to zaakceptuje  

i prześlemy panu wójtowi i Radzie Gminy. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przecież 

będziemy wykonywać zadanie - drogę Wiktorów – Naramice, prawda. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na razie żadnej 

deklaracji na temat dofinansowania tej drogi z gminy Biała nie ma. Zapytał, czy w tym 

porozumieniu jest coś na ten temat. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że trzeba  

to zawrzeć i wydaje mu się, że to by w całości załatwiało sytuację, czy dołoży się 

gmina Biała do tej inwestycji, czy nie. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że z tego pisma i właściwie porozumienia wynikałoby, że dołoży się 

proporcjonalnie do połowy naszych kosztów, z naszego wkładu własnego, 

pomniejszając o tę kwotą, która jest tutaj właśnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie możemy  

tego pomniejszać, bo nie mamy takiej podstawy, więc albo będzie porozumienie 

takie, albo go nie będzie. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że przy okazji też 

robimy remonty na gminie Biała. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że my nie 

mamy czego rozliczać, nie możemy tak tego traktować. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że do powierzchniówek nie było dokładane, do tych, co zrobiliśmy  

w ramach remontu. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jego zdaniem powinniśmy 

wystosować pismo i wezwać do dołożenia, uregulowania kwestii osobnym pismem. 

Zapytał, ile gmina Biała. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że musiałby to policzyć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana kierownika  

o przygotowanie takiego pisma i projektu porozumienia, zgodnie z opinią pani 

mecenas i po konsultacji z panem skarbnikiem. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu do przygotowania na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu 

propozycji porozumienia pomiędzy Zarządem Powiatu w Wieluniu a Wójtem Gminy 

Biała, zgodnie z opinią radcy prawnej Starostwa Powiatowego w Wieluniu - sprawa  

w toku oraz do przygotowania pisma do Wójta Gminy Biała uwzględniającego 

kwestie wskazane na CXC posiedzeniu Zarządu Powiatu.   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej – drogi powiatowej nr 4538E (uzupełnienie wykazu)  

- kontynuacja sprawy z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 18.09.2023 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi. 

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to pismo 

wznowi bieg tego czasu. 

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu 

odpowiedział, że prawdopodobnie tak. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu pisma do Burmistrza Wielunia.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej  

– drogi powiatowej nr 4538E (uzupełnienie wykazu) (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wieluńskiego przy czynnościach 

wznowienia, ustalania, wyznaczania punktów granicznych dotyczących działek, 

znajdujących się w zasobie nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – w trwałym 

zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 18.09.2023 r. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu Powiatu 

w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1330/23 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Wieluńskiego przy czynnościach wznowienia, ustalania, wyznaczania punktów 

granicznych dotyczących działek, znajdujących się w zasobie nieruchomości Powiatu 

Wieluńskiego – w trwałym zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1330/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2024 r. – temat sesyjny. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi. 

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu 

omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania. Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1331/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie Powiatu 

Wieluńskiego i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2024 r. (głosowało 3 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1331/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych przy ulicach Wojska Polskiego, Sieradzkiej, Krótkiej, Sadowej, 

Powstańców Wielkopolskich, Granicznej i Gaszyńskiej. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią Arletę 

Dobkowską – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa. Zapytał, czy pani 

naczelnik chciałaby coś dodać w tym temacie. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

powiedziała, że jest to uzgodnione z naczelnikami wydziałów, nie ma uwag.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że dotyczy  

to terenów ul. Wojska Polskiego, ul. Sieradzkiej, gdzie są nasze jednostki. Zapytał, 

czy ten plan dotyczy naszych jednostek. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nie, tam nie ma żadnych działek powiatu, to są prywatne działki. 

Dodała, że to jest duży obszar tego terenu, więc gdzieniegdzie wprowadzone  

są usługi, zmienia się zabudowa mieszkaniowa, np. na jednorodzinną bliźniaczą. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1332/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ulicach Wojska Polskiego, Sieradzkiej, 

Krótkiej, Sadowej, Powstańców Wielkopolskich, Granicznej i Gaszyńskiej (głosowało 

3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1332/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Głowackiego, Sieradzką, Wodną i Zamenhofa. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1333/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego pomiędzy ulicami Głowackiego, Sieradzką, 

Wodną i Zamenhofa (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, 

Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1333/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

pomiędzy ulicami Warszawską, Kochelskiego, Krakowskie Przedmieście  

i terenami PKP. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1334/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego pomiędzy ulicami Warszawską, Kochelskiego, 

Krakowskie Przedmieście i terenami PKP (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1334/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębie Widoradz i części obrębu Olewin. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1335/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Widoradz i części obrębu Olewin 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk 

Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1335/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 32 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

położonych w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Mokrsko, części obrębu 

Ożarów, części obrębu Krzyworzeka. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu pani naczelnik 

Arletcie Dobkowskiej. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

krótko omówiła przedmiotową uchwałę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1336/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w gminie Mokrsko - dot. części obrębu 

Mokrsko, części obrębu Ożarów, części obrębu Krzyworzeka (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1336/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 33 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

położonych w gminie Mokrsko - dot. części obrębu Chotów,  

części obrębu Ożarów. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

 Nr 1337/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w gminie Mokrsko - dot. części obrębu 

Chotów, części obrębu Ożarów (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1337/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 34 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Osjaków. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1338/23 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Osjaków (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1338/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 35 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania  

w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1339/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1339/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 36 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński krótko omówił 

przedmiotową sprawę. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały Zarządu Powiatu  

w tej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1340/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1340/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 37 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  poprosił o autopoprawkę  

w związku z otrzymanymi dotacjami, które pewnie też wejdą w WPF (Wieloletnia 

Prognoza Finansowa). Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1341/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1341/23 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 38 

Sprawy bieżące. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otrzymaliśmy 

z Urzędu Marszałkowskiego informację o przyznanych dotacjach na zabytki: parafia 

św. Rocha w Konopnicy 100 tys. zł, gmina Wieluń 28 600 zł, parafia Nawiedzenia 

NMP w Wieluniu 98 tys. zł, Klasztor Sióstr Bernardynek w Wieluniu 86 500 zł  

i parafia w Wierzchlesie 100 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy już wiadomo,  

czy jakiekolwiek prace będą w tym roku wykonywane. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to nie są 

nasze pieniądze, to jest tylko informacja o udzieleniu dotacji. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 14.09.2023 r. znak: 

KUI.3152.93.2023.KW Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym o udzieleniu w 2023 r. dotacji w ramach 

drugiego konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” Parafii Katolickiej pw. św. Rocha  

w Konopnicy w wysokości 100 000 zł na realizację zadania pn. Konopnica, kościół 

pw. św. Rocha (XVII w.): odwodnienie połaci dachu zabytkowego kościoła. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 14.09.2023 r. znak: 

KUI.3152.93.2023.KW Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym o udzieleniu w 2023 r. dotacji w ramach 

drugiego konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” Parafii Katolickiej p.w. Nawiedzenia NMP 

w Wieluniu w wysokości 98 000 zł na realizację zadania pn. Konserwacja Krucyfiksu 

z 1 ćw. XVIII w. z kościoła poaugustiańskiego Bożego Ciała w Wieluniu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 14.09.2023 r. znak: 

KUI.3152.93.2023.KW Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym o udzieleniu w 2023 r. dotacji w ramach 

drugiego konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” Klasztorowi Sióstr Bernardynek  

w Wieluniu w wysokości 86 500 zł na realizację zadania pn. Konserwacja dwóch 

pozłacanych rzeźb: św. Piotr z Alkantary, św. Jan Kapistran z 1 ćw. XVIII z kościoła 

popaulińskiego pw. Mikołaja Zakonu Sióstr Bernardynek w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 14.09.2023 r. znak: 

KUI.3152.93.2023.KW Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym o udzieleniu w 2023 r. dotacji w ramach 

drugiego konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” Gminie Wieluń w wysokości 28 600 zł  

na realizację zadania pn. Wykonanie ekspertyz stanu technicznego budynku kościoła 

pobernardyńskiego (ewangelickiego) z początku XVII w., poprzedzających gruntowny 

remont obiektu i dostosowanie do potrzeb Muzeum Ziemi Wieluńskiej. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 14.09.2023 r. znak: 

KUI.3152.93.2023.KW Dyrektora Departamentu Kultury Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Łódzkiego informującym o udzieleniu w 2023 r. dotacji w ramach 

drugiego konkursu „Łódzkie ratuje zabytki” Parafii Katolickiej pw. św. Mikołaja BW  

w Wierzchlesie w wysokości 100 000 zł na realizację zadania pn. Remont elewacji 

oraz izolacja ścian fundamentowych zabytkowego kościoła parafialnego pw. św. 

Mikołaja w Wierzchlesie. 

Pisma ww. sprawach stanowią załączniki do protokołu.  

 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że kolejna 

sprawa w punkcie pn. „Sprawy bieżące” to Pismo Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 03.10. 2023 znak: ONB.0004.68.2023 informujące, że w dniach  

od 08.10.2023 r. do 15.10.2023 r. będzie przebywał na urlopie, a w tym okresie 
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zastępować go będą Wiceprzewodnicząca lub Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  

w Wieluniu. Dodał, że myśli, że tak ważne pismo nie powinno zostać bez odpowiedzi 

w związku z powyższym przygotował projekt odpowiedzi, który następnie odczytał. 

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego projektu odpowiedzi na pismo pana 

przewodniczącego. Nikt nie zgłosił uwag. Następnie przeszedł do głosowania  

i zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu odpowiedzi na pismo Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na pismo Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu z dnia  

03.10. 2023 znak: ONB.0004.68.2023 informujące, że w dniach od 08.10.2023 r.  

do 15.10.2023 r. będzie przebywał na urlopie, a w tym okresie zastępować go będą 

Wiceprzewodnicząca lub Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 

3 członków Zarządu, nieobecny: Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że mamy 

jeszcze sprawę, która wpłynęła dzisiaj od pani dyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego, a mianowicie „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego  

w związku z udziałem w projekcie pt. „STEAM dla zrównoważonego rozwoju”  

w ramach programu Erasmus+”. Powitał panią Renatę Tatarę – dyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. Poprosił panią dyrektor  

o przedstawienie tej sprawy Zarządowi. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że Zarząd musi 

to podjąć w formie uchwały. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, to musi być w formie uchwały,  
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bo na chwilę obecną musiałaby w trybie natychmiastowym tę umowę podpisaną 

odesłać, a pozostałe dokumenty pewnie później. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pani dyrektor pełnomocnictwa  

do przedstawionego przez nią projektu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1342/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu 

wieluńskiego w związku z udziałem w projekcie pt. „STEAM dla zrównoważonego 

rozwoju” w ramach programu Erasmus+ (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecny: 

Pan Marek Kieler, Pan Henryk Wojcieszak). 

Uchwała Nr 1342/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 39 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CXC posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 
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Pkt 40 

Zamknięcie CXC posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CXC posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


